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Afyon Merkez
4°

Bulutlu

Süper Kupa 100.yılda
Afyon’a yakışır

Milliyetçi Hareket Partisi
Milletvekili Mehmet Taytak,

Gençlik ve Spor Bakanı Osman
Aşkın Bak ile yapmış olduğu
görüşmede Süper Kupa’nın

Afyonkarahisar’da yapılması için
talepte bulunduklarını açıkladı.

Süper Lig 2022-2023 Sezonu Şampiyonu Galatasaray ile Ziraat Türkiye
Kupası Şampiyonu Fenerbahçe'nin Suudi Arabistan'ın başkenti Riyad'da
bulunanAl-Awwal Park (Kral Suud Üniversitesi) Stadyumu'nda yapacağı maç
başka bir tarihe ertelenmişti. Cumhuriyetin 100. yılı kutlamaları kapsamında iki
takımın oynayacağı karşılaşma hangi şehirde olacağı ise merakla beklenirken
Milliyetçi Hareket Partisi Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak, Gençlik
ve Spor Bakanı Osman Aşkın Bak’a gerçekleştirdikleri ziyaretlerinde Süper
Kupanın Cumhuriyetin kazanıldığı topraklar olan Afyonkarahisar’da oynan-
ması için talepte bulunduklarını ifade etti. >>HABER SAYFA 5’TE

SBF’de materyal tasarımı
ve geliştirilmesi sergisi açıldı
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Spor Bilimleri
Fakültesi (SBF) Öğretim Teknolojileri dersi kapsamın-
da Materyal Tasarımı ve Geliştirilmesi konusunda,
beden eğitimi ve spor alanında uygulamaya yönelik
yeni tasarımlar ve yaklaşımlar sergisi Spor Bilimleri
Fakültesi Antrenman Salonunda açıldı.>>7’DE

Başkan Zeybek,
OSB’yi ziyaret etti

Belediye Başkanı Mehmet Zeybek ve Başkan Yardımcısı Süleyman
Karakuş Organize Sanayi Bölgesi (OSB) Yönetim Kurulu Başkanı Bekir
Yeşilay’ı ziyaret ederek, bölgede yapılan çalışmalar hakkında değer-
lendirmelerde bulundu. Karşılıklı görüş alışverişinde bulunulan ziyarette
Başkan Mehmet Zeybek, Afyonkarahisar Organize Sanayi Bölgesi’nde
sanayici iş insanlarına ve bölgeye her zaman destek olduklarını ifade etti.
Afyonkarahisar Belediyesi olarak Organize Sanayi Bölgesi yönetimi ve
sanayici iş insanlarıyla her zaman iyi ilişkiler içerisinde olduklarını kayde-
den Başkan Zeybek konuşmasına şöyle devam etti: “Organize Sanayi
Bölgemiz istihdam ve ekonomik açıdan Afyonkarahisar’ımıza büyük
destek sağlıyor. Biz de Afyonkarahisar Belediyesi olarak her zaman
sanayicimizin yanındayız” dedi.>>HABER SAYFA 5’TE

AKÜ GSF tarafından
yılın ilk sergisi,
sanatseverlerle buluştu
Afyon Kocatepe Üniversitesi
(AKÜ) M. Rıza Çerçel Kültür
ve Sanat Merkezinde 2024
yılında gerçekleştirilen ilk
sergi olan AKÜ Güzel
Sanatlar Fakültesi (GSF)
öğretim elemanlarının yapıt-
larının yer aldığı “Kent Sanat
Buluşması IV” adlı karma
sergi, düzenlenen açılış
töreniyle sanatseverlerle
buluştu.>>5’TE

Hentbolun küçükleri
Afyon'da yarışıyor
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Afyonkarahisar’da 12'nci
sınıf öğrencilerine Milli
Savunma Üniversitesi
tanıtıldı. >>8’DE

Milli Savunma
Üniversitesi tanıtıldı

Afyonkarahisar
karla mücadeleye hazır
Afyonkarahisar Belediyesi kar yağışı uyarısının ardın-
dan harekete geçerken ekiplerin bu yıl karla mücadele
çalışmalarını 400 ton solisyon, 500 ton tuz ve 330 person-
el gerçekleştireceği belirtildi. >>HABER SAYFA 8’DE

27 yaşındaki gencin

feci ölümü
Afyonkarahisar’da yem karma
makinesinin içine düşen 27
yaşındaki genç feci şekilde
hayatını kaybetti. >>3’TE

Afyonkarahisar’da seyir halinde
iken kalp krizi geçirerek orta
refüje çıkan kamyon şoförü
kaldırıldığı hastaneden tüm
müdahaleye rağmen kurtarılma-
yarak yaşamını yitirdi. >>3’TE

Kamyon şoförü yolda
kalp krizi geçirerek öldü

Afyonkarahisar’da durdurulan bir otomobilde
yapılan aramada çok sayıda kaçak ürün ele geçir-
ilirken, olayla ilgili 2 kişi gözaltına alındı. >>3’TE

Jandarma durdurduğu araçta
kaçak ürün ele geçirdi

Judocular grup
müsabakalarına hazır

Karahisar Gençlik Merkezi Spor Salonunda yapılan Yıldızlar
Okul Sporları Judo İl seçmesinde, 36 kg Sebiha Dil, 44 kg
Rümeysa Özpınar, 48 kg Hatice Kübra Dağaşan, 63 kg Sude
Dalyan, 46 kg Mehmet Çatyol ve 50 kg Enes Arda Koşer birinci
olarak grup müsabakalarına katılmaya hak kazandı.>>7’DE

ZeybekKarakuş

Yeşilay

Taytak Bak
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Bakan Yerlikaya: “Terörün istismar alanları
artık ülkemizde söz konusu dahi değildir”

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, “Terörün istismar alanları artık
ülkemizde söz konusu dahi değildir. Devletimiz milletiyle

bir bütün olmuştur. Peki duracak mıyız? Asla” Dedi.
İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, ‘10

Ocak İdareciler Günü’ vesilesiyle
Cumhurbaşkanlığı Külliyesi’nde

düzenlenen ‘Valiler Buluşması’ toplantısı-
na katıldı. Burada konuşan Bakan
Yerlikaya, bulunduğu şehrin kahve-
hanesinde, parkında, bahçesinde; vatan-
daşla birlikte bir bardak çay içmeyen,
vatandaşın sevinciyle, hüznüyle bir kere
bile hemhal olmayan bir valinin asla
başarılı olamayacağını kaydetti.

“HAMD OLSUN BU TEHDİTLERİN
TAMAMI YOK EDİLDİ VE YOK EDİLM-

EYE DE DEVAM EDİLİYOR”
Türk milletinin kurduğu cumhuriyetin bir
asrı tamamladığını ve bu bir asır içinde
Türkiye’nin bekasına, bağımsızlığına ve
güvenliğine yönelen tehditler olduğunu
kaydeden Yerlikaya, “Hamd olsun bu
tehditlerin tamamı yok edildi ve yok edilm-
eye de devam ediliyor. Milletimizin
zenginliği olarak gördüğümüz farklılık-
larını, ayrıştırmaya, çatıştırmaya ve
huzursuzluğa sevk etmek isteyen
hevesler başarıya ulaşamadı ve inşallah
ilelebet de başarıya ulaşamayacak.
Binlerce yıllık kardeşliğimiz bu hainliklere
geçit vermedi. Dini, dili, rengi her ne olur-
sa olsun Türkiye Cumhuriyeti devletine
vatandaşlık bağı ile bağlı olan herkes, bu
vatanın asli unsurudur. Bu gerçeği hiçbir
güç, hiçbir emel değiştiremez” ifadelerini
kullandı. Saldırılara karşı en güçlü kalka-
nın devlet ile millet arasında sarsılmaz
derecedeki güçlü bağ olduğunu vurgu-
layan Yerlikaya, Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan liderliğinde, Türk mil-
letiyle birlikte, Türkiye’yi her alanda yük-
sek hedeflere ulaştıracak Türkiye
Yüzyılı’nı inşa ettiklerini dile getirdi.

“NİHAİ HEDEFİMİZ BÜYÜK
VE GÜÇLÜ TÜRKİYE’DİR”

Türkiye Yüzyılı’nın aynı zamanda huzur
yüzyılı olduğunu kaydeden Yerlikaya,
“Huzurun teminatı siz Valilerimizsiniz. 600

bin personeliyle Kara, Mavi ve Siber
Vatan’da yılın 365 günü gece gündüz
demeden büyük bir inanç azim ve ferase-
tle çalışan İçişleri Bakanlığı ailesi olarak
bizleriz, Hepimiziz. Nihai hedefimiz büyük
ve güçlü Türkiye’dir. Bu hedefe de inşal-
lah; bütün kurumlarımızın, bütün yönetici-
lerimizin fedakârlık ve üstün gayretleriyle
ulaşacağız. Terörle, o hainlerin iş birlikçi-
leriyle, organize suç örgütleriyle, zehir
tacirleriyle, göçmen kaçakçılığı organiza-
törleriyle ve suç odaklarıyla mücadelemiz
azim ve kararlılıkla devam edecek” diye
konuştu.

“TERÖRÜN İSTİSMAR ALANLARI
ARTIK ÜLKEMİZDE SÖZ KONUSU

DAHİ DEĞİLDİR”
Yerlikaya, 40 yılı aşkın bir süredir Türk
Milletinin kardeşliğine pusu kuran Bölücü
Terör Örgütü’nün (BTÖ) artık kaybettiğini
ve kaybetmeye de mahkum olduğunu
vurgulayarak, “Terörün istismar alanları
artık ülkemizde söz konusu dahi değildir.
Devletimiz milletiyle bir bütün olmuştur.
Peki duracak mıyız? Asla. Artık terörün
kapımıza dayanmasını beklemiyor, terör
tehdidi nereden geliyorsa, nerede bir
terörist varsa kaynağında etkisiz hale
getiriyoruz. Nihai hedefimiz; son terörist
etkisiz hale getirilinceye kadar
mücadelemize devam etmektir” açıkla-
masında bulundu.

“KAMU DÜZENİNDEN VE
MİLLETİMİZİN HUZURUNDAN BİR

ADIM DAHİ TAVİZ VERMEYECEĞİZ”
Sokaklarda suçta kibirlenen ve şehir
eşkıyalığına soyunanların devletin demir
yumruğuyla karşılaşacağını kaydeden
Bakan Yerlikaya, “Kamu düzeninden ve
milletimizin huzurundan bir adım dahi
taviz vermeyeceğiz. Biliyorsunuz sabahta
hayır vardır. Şafak sökerken de, gün
batarken de bu suç örgütlerine operasy-
onlardüzenliyoruz. İçişleri ailesi olarakbir-
likte verdiğimiz bu mücadelenin nasıl

kararlı bir şekilde sürdüğünü basın da
kamuoyu da bilsin istiyoruz” değer-
lendirmesinde bulundu. Zehir tacirlerini
teröristlerle eş değer gördüklerini bildiren
Yerlikaya, gençleri zehirlemeye cüret
edenlerin hayatını zehrettiklerini ve
zehrettirmeye devam edeceklerini kay-
detti.

“GÖÇMEN KAÇAKÇILARI
ORGANİZATÖRLERİNİN DE HER AN

ENSELERİNDEYİZ”
Yerlikaya, 21. Yüzyıl’ın en ciddi küresel
güvenlik sorunlarından birinin de göç
meselesi olduğunu belirterek, "Göç
meselesine yaklaşımımızı; binlerce yıllık
medeniyetimiz, tarihimiz ve insanlık
anlayışımızla şekillendirdik. İnsanı
önceleyen, aynı zamanda kamu düzeni-
mizden ve güvenliğimizden taviz ver-
meyen bir göç anlayışını hayata geçirdik.
Umut tacirliği yaparak insanları kandıran,
binlerce insanı göç yollarında ölüme
sürükleyen, ülkemizi düzensiz göçün
hedefi ve transit geçiş yolu haline getirm-
eye çalışan insan tacirlerine alsa fırsat
vermeyeceğiz. Ülkemize girişi, kalışı ve
çıkışı yasal yollardan olmayan düzensiz
göçmenlere yönelik mücadelemizi dur-
madan, duraksamadan sürdürüyoruz.
Göçmen kaçakçıları organizatörlerinin de
her an enselerindeyiz” dedi. >>İHA

Tarım ve orman personellerine proje
hazırlama ve uygulama eğitimi verildi

Uşak’ta, Afyonkarahisar, Uşak ve Kütahya İl Tarım ve Orman
Müdürlüğü personellerine ‘Proje Hazırlama ve Uygulama Eğitimi’ verildi.

Tarım ve Orman Bakanlığı Avrupa
Birliği ve Dış İlişkiler Genel
Müdürlüğü İzleme ve Değerlendirme

Daire Başkanlığı tarafından verilen eğitim,
Uşak Ticaret ve Sanayi Odası Toplantı
Salonu'nda düzenlendi. Burada konuşma
yapan Uşak İl Tarım ve Orman Müdürü
Serkan Bilir ““Son yıllarda Dünya’da ve
Ülkemizde tarım sektörün önemi dile getir-
iliyor olmakla beraber, tarım üzerine uzun
vadeli planlamalar yapılmaktadır. Ülkemizinde
tarım ülkesi olduğunu düşündüğümüzde bu
planlamalar yapılırken, tarımsal projeler
konusunda uzman personellere daha
fazla gerek vardır. Bu kapsamda siz
değerli katılımcılarımızın alacağı eğitim
neticesinde ortaya koyacağınız değerli
projelerimiz ile ülkemiz tarım ve hay-
vancılığa Ülkemiz tarım ve hayvancılığa
ışık tutabilecek, katkı sağlayabilecek ve
en önemlisi Ülkemize katma değer
sağlayabilecek hususunda şüphem yok-
tur.” dedi. Uşak İl Tarım ve Orman
Müdürü Serkan Bilir’in ardında konuşma
yapan Tarım ve Orman Bakanlığı Avrupa

Birliği ve Dış İlişkiler Genel Müdürlüğü
İzleme ve Değerlendirme Daire Başkanı
Burçak Yüksel ise eğitim vermekten
memnuniyet duyduğunu ifade eden
Yüksel, “Proje hazırlama ve uygulama
süreçlerinde etkinlik kazanmak bu kap-
samda günümüzde daha da önemli hale
gelmektedir. Bu konuda kapasitesi
artıran kurum ve kuruşlarımıza pek çok
faydalar kazandırmaktadır. Örneğin hep-
imizin aklında soyut fikirler var. Bu soyut
fikirlerin, somut fikirlere dönüştürülmesi
için kurumlarımızın mevcut faaliyetlerini
Uluslararası bir nitelik kazandırılmasın-
da, projelerin şeffaf ve hesap verilebilir
ilkesi çerçevesinde yürütülmesinde, pro-
jelerin başarılı bir şekilde sonuçlandırıl-
masında, projelerle ilgili bilgi ve deney-
imin artırılmasında, uygulanan projelerin
etikliğin değerlendirilmesinde, tarım ve
ormancılık alanında karşılaştığımız
sorunlara karşı ulusal ve küresel ölçekte
müdahalelerde, ortaklık ve iş birliği
geliştirmede, kurumsal olarak bu
süreçlere dâhil olmada, Ulusal ve

Uluslararası kuruşların sağladığı mali ve
destek imkanlardan faydalanmasında
‘Proje Hazırlama ve Uygulama Eğitimi’
çok önemli hale gelmektedir. Özellikle
bakanlık olarak iş kaynaklı fon kullanım
oranını, özellikle kurumlarımızın hibe
nitelikli fonların erişiminde ‘Proje
Hazırlama ve Uygulama Eğitimi’ önem
kazanmaktadır. Çünkü fon sağlayıcılar
belirli bir format üzerinden ve belirli
çerçeveler üzerinden bu fonları Ülkem-
izde bulunan kurum ve kurumlarımıza
sağlamaktadır. Dolasıyla bakanlık olarak
hibe nitelikli uygulanan projelerin sayı ve
miktarını artırmak veya kredi nitelikli fon-
larla bakanlığımız üreticilerimizin ve
çiftçilerimizin ihtiyaç duyduğu altyapıyı
karşılamak üzere bu eğitimi alınması, bu
konuda etkinlik kazanılması önemli.
Buda ancak sistematik yaklaşımla fon
sağlayıcıları tarafından belirlenen forma-
ta uygun olarak projelerin tasarlanması
ve yönetilmesiyle mümkün.” dedi.
Konuşmaların ardından eğitime geçildi.
>>İHA

Hentbolun küçükleri
Afyon'da yarışıyor

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü'nün ev
sahipliğinde düzenlenen Okul Sporları Hentbol Küçükler Grup
Müsabakaları düzenlenen teknik toplantının ardından başladı.

Müsabakalara 9 farklı şehirden 22 takım ve 200 sporcu katılıyor.

Tınaztepe Spor Salonunda düzenlenen açılış
seremonisinde konuşan Afyonkarahisar
Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı
Kasapoğlu, hentbol branşını güçlendirmek
adına çalışma yaptıklarını belirterek, "Grup
müsabakalarına 9 farklı şehirden 22 takım
katıldı. Bu da Afyonkarahisar'ın hentbol

sporunda önemli bir yere sahip olduğunu
gösteriyor. Takımlarımıza yürekten başarılar
dilerim" dedi. Müsabakalar, 3 gün boyunca
Tınaztepe Spor Salonunda devam edecek.
Müsabakalar sonucunda gruplarını birinci
sırada tamamlayan takımlar, Türkiye yarı
finallerine yükselecek. >>İHA

BUBFA kariyer ve meslek
günlerinde tanıtıldı Afyon Kocatepe

Üniversitesi
(AKÜ) Bolvadin
Uygulamalı
Bilimler
Fakültesi
(BUBFA)
Afyonkarahisar
Çay Anadolu
Lisesinde düzen-
lenen “Kariyer
ve Meslek
Tanıtım
Günleri”ne
katıldı.

Afyon Kocatepe Üniversitesi Bolvadin Uygulamalı Bilimler
Fakültesi adına Arş. Gör. Ömer Orbay Çetin’in katıldığı
Kariyer ve Meslek Tanıtım Günlerinde; “Kariyer 101”
başlığıyla hazırlanan sunumda Bolvadin Uygulamalı
Bilimler Fakültesinin sağladığı olanaklar ve Bolvadin
Uygulamalı Bilimler Fakültesinin de bulunduğu Kırkgöz
Kampüsünün sunduğu imkânlar hakkında bilgi verildi.
Bolvadin Uygulamalı Bilimler Fakültesinde yer alan
Muhasebe ve Finans Yönetimi, Lojistik Yönetimi ve
Bankacılık ve Sigortacılık lisans bölümleriyle Finansal
Ekonomi Tezli Yüksek Lisans Programı hakkında kapsamlı
bilgiler öğrencilere anlatıldı. Lisans bölümlerinin mezuniyet
sonrası sunduğu iş imkânlarına da ayrıca değinilirken, son
olarak Akademisyenlik Mesleği ve Akademik Kariyer
hakkında bilgiler sunuldu. Tanıtım öğrencilerle yapılan soru
cevabın ardından sona erdi. >>FAHRİYE ÇIRACI



3311 Ocak 2024 PERŞEMBE

8 yıl 15 ay 7 gün hapis cezası ile
aranan şahsı jandarma yakaladı
Afyonkarahisar’da 8 yıl 15 ay 7 gün hapis cezası
ile aranan şahıs jandarma tarafından yakalandı.

Edinilen bilgilere göre, Bolvadin
İlçe Jandarma Komutanlığı tarafın-
dan aranan şahısların yakalan-
masına yönelik çalışma yapıldı.
Yapılan takip sonrası bina
içerisinde muhafaza altına alınan
eşya hakkında hırsızlık suçundan 8
yıl 15 ay 7 gün hapis cezası ile
aranan M.Ö. (46) isimli şahıs
Karayokuş köyünde yakalandı.
Yakalanan şahıs çıkarıldığı mahke-
mece tutuklanarak, Bolvadin T Tipi
Kapalı Ceza İnfaz Kurumuna tes-
lim edildi.>>İHA

27 yaşındaki gencin feci ölümü
Afyonkarahisar’da yem karma makinesinin içine düşen

27 yaşındaki genç feci şekilde hayatını kaybetti.
Olay, Başmakçı ilçesi Yaka köyünde meydana geldi.
Edinilen bilgilere göre, Furkan Şahin isimli genç hay-
vanlar için yem hazırlamak için makinenin üzerine
çıktı. Bu sırada dengesini kaybeden Şahin maki-
nenin içine düştü. Durumu gören çevredekilerin 112
Acil Çağrı Merkezini arayarak yardım istedi. İhbar
üzerine bölgeye gelen sağlık ekipleri vücudunun

yarısı makinenin içerisinde olan Şahin’e müdahale
etti. Ancak Şahin yapılan müdahaleye rağmen kur-
tarılamayarak yaşamını yitirdi. Olay sonrası talihsiz
gencin cansız bedeni Başmakçı Belediyesi, jandar-
ma ve sağlık ekipleri tarafından makinenin içerisin-
den çıkarıldı.Olayın ardından savcılık tarafından
soruşturma başlatıldığı bildirildi.>>İHA

Jandarma durdurduğu araçta
onlarca kaçak ürün ele geçirdi
Afyonkarahisar’da durdurulan bir otomobilde yapılan aramada çok

sayıda kaçak ürün ele geçirilirken, olayla ilgili 2 kişi gözaltına alındı.
Edinilen bilgilere göre, A.G., isimli şahsın kent
merkezine bağlı Susuz beldesinde kaçak ürün sattığı
yönünde bilgi alan jandarma ekipleri harekete geçti.
Ardından şahsın kullandığı otomobili durduran ekipler

yaptıkları aramada 50 kaçak elektronik sigara, 20
kaçak kulaklık, 6 kaçak elektronik şarj aleti ve 4 kaçak
şarj aleti başlığı ele geçirdi. Olayın ardından A.G.,
isimli şahsın gözaltına alındığı bildirildi.>>İHA

Kamyon şoförü yolda seyir halinde
iken kalp krizi geçirerek öldü

Afyonkarahisar’da seyir halinde iken kalp krizi geçirerek orta
refüje çıkan kamyon şoförü kaldırıldığı hastaneden tüm
müdahaleye rağmen kurtarılmayarak yaşamını yitirdi.

Edinilen bilgilere göre, olay Evciler ilçesine bağlı Gökçek köyü yakın-
larında meydana geldi. 64 yaşındaki sürücü Ö.A., 03 ACK 432 plakalı
kamyon ile seyir halindeyken kalp krizi geçirerek orta refüje girdi.
Çevredekilerin ihbarı üzerine bölgeye sağlık ekipleri sevk edildi.
Evciler Devlet Hastanesine sevk edilen sürücü tüm müdahaleye rağ-
men kurtarılamayarak hayatını kaybetti.>>İHA

Komşusunun arazide
otlayan koyunlarını çaldı
Afyonkarahisar’da komşusunun koyunlarını çalan bir şahıs jandarma

tarafından yakalanırken, çalınan 8 koyun sahibine teslim edildi.

Olay, Çobanlar ilçesine bağlı
Kocaöz beldesinde meydana
geldi. Edinilen bilgilere göre, E.B.,
isimli şahıs arazide otlayan koyun-
larının kaybolduğunu söyleyerek
jandarmadan yardım istedi. İhbar
üzerine olay yerine giden ve
inceleme yapan ekipler koyunları
aynı köyde yaşayan R.I., tarafın-
dan çalındığını tespit etti. Ardından
şahsın ağılında yapılan aramada
çalınan koyunlar bulundu. Olay
sonrası R.I., gözaltına alınırken
çalınan koyunlar ise sahibine tes-
lim edildi.>>İHA

Şarampole giren hafif ticari
araçta 3 kişi yaralandı

Afyonkarahisar’da kontrolden çıkarak şaram-
pole giren hafif ticari araçta 3 kişi yara-
landı.Kaza, Dazkırı ilçesi Yüreğir köyü yakın-
larında meydana geldi. Edinilen bilgilere göre,
H.Y., yönetimindeki 03 AAS 037 plakalı hafif
ticari araç sürücüsünün henüz belirlenemeyen
bir sebepten ötürü direksiyon hakimiyetini kay-
betmesi sonucu kontrolden çıktı. Savrulan araç
ardından yol kenarındaki şarampole girdi.
Kazada sürücü ile birlikte E.D. ve H.Y., yara-
landı. Yaralılar çevredekiler haber vermesi
üzerine olay yerine gelen sağlık ekipleri tarafın-
dan ambulanslar ile Dazkırı Devlet
Hastanesine kaldırıldı. Kazanın ardından jan-
darma tarafından inceleme başlatıldı.>>İHA
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İİççmmee  ssiiggaarraayyıı  ssaağğIIııkkttaa  ssııhhhhaattttee  kkaall,,  
iiççeerrsseenn  bbıırraakkmmaazz  sseennddee  hhaall..

Sigara hem 
öIdürür hem 
süründürür

Ahmet YEŞİLAY

“Ozon tedavisi ile fiziksel dayanıklılığı
artırmak mümkün”
Ozon terapi ve damar içinden uygulanan glutatyon tedavisinin 

faydalarından bahseden İç Hastalıkları Uzmanı Dr. Belgin
Küçükkaya, “Güçlü bir antioksidan olan glutatyon, damar yolu
ile vücuda verildiğinde serbest radikaller ile hızlı bir şekilde

savaşmaya başlayarak vücut hücrelerini korur. ” dedi.

İç Hastalıkları Uzmanı Dr.
Belgin Küçükkaya, destekleyi-
ci tedavi yöntemlerinden glu-

tatyon uygulamaları ve ozon ter-
api tedavisi hakkında açıkla-
malarda bulundu. Uzm. Dr.
Küçükkaya, ”Bu tedaviler hem
bağışıklığı güçlendirir hem de
vücutta detoks etkisi yapar” şek-
linde konuştu.

“Covid salgınıyla bağışıklığın
değeri anlaşıldı”
Sağlığın çok boyutlu ele alınması
gerektiğini söyleyen Uzm. Dr.
Küçükkaya, “Dünya Sağlık
Örgütü’nün (WHO) tanımına göre
sağlık ruhen, bedenen ve sosyal
yönden tam bir iyilik halidir. Bu
tanım ile sağlığın çok boyutlu
olarak ele alınması gereken bir
kavram olduğu vurgulanmaktadır.
Son dönemlerde özellikle Covid-
19’un da hayatımıza girmesiyle bir-
likte insanlar beden ve vücut
sağlığının ne kadar önemli
olduğunu, bağışıklığı korumanın ne
kadar güçlü bir kalkan olduğunu;
hasta olmadan da koruyucu sağlık
hizmeti almanın önemli olduğunu
fark etti” ifadelerini kullandı.
“Vitamin, mineral ve aminoasit 
ihtiyacı kişiye özel planlanmalı”
Vücudumuzun işlevini iyi yönete-
bilmesi için kişiye özel planlamalar
yapılması gerektiğine değinen Uzm.
Dr. Küçükkaya, “Vücudumuzun vita-
min, mineral, aminoasit ihtiyacını bil-
inçsiz sanayileşme, genetiği değiştir-
ilmiş besinler, su ve hava kirliliği
gibi nedenlerden dolayı yediklerim-
izden ve içtiklerimizden tam olarak
karşılayamıyoruz. Karşılansa dahi
emilim bozukluğu, bağırsaklarımız-
da bulunan probiyotik dengesizliği
gibi problemlerden dolayı yeteri
kadar emilim her zaman gerçek-

leşemiyor. Bu nedenle vücudu-
muzun maksimum kapasitede
çalışabilmesi için vitamin, mineral
ve aminoasitlerin alınması kişiye
özel planlanmalıdır. Bu planlamada
kapsamlı anamnez ve fizik
muayenesini takiben, vücudun
klinik tablosunu ortaya çıkaran
detayları kan-idrar-gaita tahlil-
lerinden sonra kişiye özelleştirilmiş
destekleyici ve /veya tedavi edici
terapi protokolleri uygulanır” diye
konuştu.
“Glutatyon damar yolu
ile alınabilir”
Glutatyon tedavisinin vücuttaki glu-
tatyon seviyelerini artırmaya
yardımcı olan bir tedavi olduğunu
ve bu tedavinin en yaygın yöntemi-
nin damardan glutatyon verilmesi
olduğunu ifade eden Uzm. Dr.
Küçükkaya, “Glutatyon tedavisinde
uygulanan IV terapi, damar yolu
aracılığıyla vitaminlerin, mineral-
lerin, aminoasitlerin ve antioksidan-
ların doğrudan dokulara nüfus ettiği
ve yüzde 90-100 emilim oranıyla
(ağızdan mümkün olan emilim
sadece yüzde 10-20’dir) bu mad-
delerin dokulara iletmenin hızlı ve
etkili yoludur” dedi.
“Vücuttaki kötü molekülleri 
etkisiz hale getiriyor”
Uzm. Dr. Küçükkaya, “Glutatyon,
vücudumuzda dolaşan tüm kötü
molekülleri (serbest radikaller)
toplayan ve onları etkisiz hale
getiren bir kükürt kimyasal grubu
içerir. Vücutta bulunan serbest
radikaller ve reaktif oksijenin yok
edilmesini sağlar. Glutatyon güçlü
bir antioksidandır, damar yolu ile
alındığından doğrudan kana karış-
maktadır. Bu şekilde vücutta bulu-
nan serbest radikaller ile hızlı bir
şekilde savaşmaya başlar. Böylece
vücut hücrelerini koruması da
sağlanmış olur” şeklinde konuştu.
“Ozon terapi cilde faydalıdır”
Ozon terapide ise farklı yöntem-
lerin kullanıldığını dile getiren Uzm.
Dr. Küçükkaya, şunları söyledi:
“Ozon terapi ise ozon molekülü
sayesinde oksijenin dokular tarafın-
dan daha iyi kullanımını sağlar,
bağışıklık sistemini harekete geçirir.
Dolayısıyla, vücudun kendi antiok-
sidanları ve serbest radikallere
karşı savaşan koruyucu hücrelerini
de aktive eder. Ozon terapi,

yaşlanmayı önleyici etkilerin yanı
sıra fiziksel dayanıklılığı ve yaşam
kalitesini önemli ölçüde arttırır.
Cildin de kendisini yenilemesini
sağlar.”
“Fiziksel dayanıklılığı artırır”
Ozon tedavisinin faydalarını anla-
tan Uzm. Dr. Küçükkaya, “Stres,
yoğun çalışma temposu, zihinsel ve
bedensel yorgunluk durumlarında
kişilere uygulanan Ozon (O3)
tedavisi çok iyi yanıt verir. Ozonun
kırmızı ve beyaz kan hücrelerinin
metabolizma aktivasyonu sayesinde
oluşan genel iyilik hali ile kişiler kendi-
lerini yenilenmiş hissetmektedirler.
Profesyonel sporcular özellikle bu
tedaviden oldukça faydalanmak-
tadırlar, çünkü ozon fiziksel
dayanıklılığı artırmaktadır” dedi.
“Kanser hastalarında
tercih edilebilir”
Kanser hastalarında da ozon
tedavisinin tamamlayıcı tedavi olarak
oldukça başarılı olduğunu belirten
Uzm. Dr. Küçükkaya, “Burada ozon,
düşük dozlarla immun sistem
(bağışıklık sistemi) aktivasyonunda
kullanılmaktadır. İmmun hücreler
(örneğin lenfositler, yardımcı ve
baskılayıcı hücreler, lenfositler ve nat-
ural killer hücreler-katil hücreler)
sitokin olarak adlandırılan haberci
proteinleri üretmek için ozonun
başlattığı biyolojik reaksiyonlar yoluy-
la aktif hale getirilir. Ozonlanmış
kanın hastaya verilmesiyle pozitif
olarak artan bir immün reaksiyonu
başlatılır, bu aynı zamanda vücudun
genel direncinin ve zindeliğinin art-
masına katkıda bulunur. Ozon,
kemoterapi seanslarında kullanılan
ilaçların etki mekanizmalarını artırıcı
özellik gösterebilmektedir.
Enflamasyonlu (iltihaplı) bağırsak
hastalıklarında özellikle erken
dönemde, Ozon gazının rektal
insüflasyonu şeklinde yapılan lokal
uygulamanın çok yararlı olduğu
kanıtlanmıştır. Huzursuz (irritable)
bağırsak sendromu, spastik kolon ve
diğer kolit durumlarda da faydalı etk-
isi mevcuttur. KOAH ve diğer kronik
solunum hastalıklarında ozon
tedavisinin doku oksijenasyonunu
artırdığı için hastaların hareket perfor-
mansını ve dokusal oksijen azlığını
kısmi düzelttiği belirtilmektedir” diy-
erek açıklamalarını son-
landırdı.>>İHA

Günde 1 fincan kahve tüketmek
depresyon riskini azaltabilir

Beslenme ve Diyet Uzmanı Diyetisyen Sena Çelebi, kahve 
tüketiminin faydaları ve zararları hakkında bilgilendirmede bulundu.
Kahve tüketimimin faydalarını
anlatan Beslenme ve Diyet
Uzmanı Diyetisyen Sena
Çelebi, “Yapılan bazı çalış-
malara göre günde 1 fincan
kahve içmek, depresyon riskini
yaklaşık yüzde 10 azaltmak-
tadır ve daha mutlu hissetm-
enizi sağlamaktadır.
Araştırmacılar kahvenin bu etk-
isini kafeinden daha çok içerdiği
antioksidanlara borçlu olduğunu
vurgulamaktadır” dedi. Kahve
tüketiminin tüm dünyada olduğu
gibi ülkemizde de oldukça fazla
olduğunu söyleyen Dyt. Çelebi,
“Özellikle ülkemizin başlıca
kültürü olan Türk Kahvesi
birçok ortamın vazgeçilmezidir.
Kimi kişiler Türk Kahvesi ve
diğer kahve çeşitlerini sade
tüketirken kimileri de şekerli
veya aromalı tüketmektedir ve
bu tüketim giderek artmaktadır.
Kahve, kafein haricinde yak-
laşık 400 kimyasal, eser miktar-
da antioksidan, niasin, bazı
mineraller, tanen ve karamelize
olmuş şeker içermektedir.
Kahvenin kendisi kalori içermez
ancak süt, krema ve şeker
eklenmesiyle kalorisi artmak-
tadır’’ şeklinde konuştu.
“Uyanık kalmamızı 
sağlayabilir”
Kafeinin uyanık kalmamızı
sağlayabileceğine değinen Dyt.
Çelebi, “Kafein beynimizde var
olan ve uyumamızı sağlayan
adenozin adlı bir molekülü
bloke eder ve dolayısıyla bizi
uyanık tutmaya yardımcı olur.
Adenozin bloke olduğunda
kafein beyinde depresyon riski-

ni azaltan ve ruh durumunu
iyileştiren dopamin ve glutamin
adlı iki doğal uyarıcı molekülün
üretilmesini sağlar. Sonuçta
daha yüksek enerji seviyesine
sahip olursunuz ve yüksek
seviyelerde çalışma gücü elde
edebilirsiniz” ifadelerini kullandı.
“Spor öncesi kafein yağ 
yakımını hızlandırabilir”
Spor yapanlarda özellikle yağ
yakımını hızlandırmak için
spordan en az 30-40 dakika
önce kafein alınabileceğini dile
getiren Dyt. Çelebi, “Spor önce-
si alınan kafein yağ yakımını
artırmakta ve performansı
güçlendirmektedir. Yapılan bazı
çalışmalara göre kahve içmek
depresyon riskini azaltmaktadır.
Günde 1 fincan kahve içmek
depresyon riskini yaklaşık
yüzde 10 azaltmaktadır ve
daha mutlu hissetmenizi sağla-
maktadır. Araştırmacılar
kahvenin bu etkisini kafeinden
daha çok içerdiği antioksidan-
lara borçlu olduğunu vurgula-
maktadır” ifadelerine yer verdi.
Aşırı miktarda kahve tüketiminin

zararlarından bahseden Dyt.
Çelebi, aşırı kahve tüketiminin
zararlarını şöyle sıraladı:
“Kahve kan basıncını artırdığı
için tansiyon yüksekliğine ve
çarpıntıya neden olmaktadır.
Uykuya dalmak zorlaşır ve uyku
süreniz kısalabilir. İdrara çıkışı
artırmaktadır ancak diüretik etki
kafeinin miktarına bağlıdır.
Kafein alımı artıkça, sıvı atım
miktarı da artmaktadır. Bu
durum erkeklerde prostat prob-
lemleri ile ilişkili olabilmektedir.
Gebe ve emziren annelerin çok
fazla kahve tüketmeleri düşük
riskini artırmakta ve anne sütü
üretimini olumsuz etkilemekte-
dir. Bu yüzden gebe ve emziren
anneler kahve tüketmek ister-
lerse kafeinsiz kahve tüket-
meleri gerekmektedir. Çok fazla
miktarda kahve tüketmek idrarla
kalsiyum atımını artırmaktadır.
Bu kaybı dengeleyebilmek için
aşırı kahve tüketen kişiler,
kalsiyum zengini besinlerden
bol miktarda tüketmeye dikkat
etmelidirler.”
“Günlük 2 fincan 
tercih edilmeli”
Günlük kahve tüketimimin ne
kadar olması gerektiğinin altını
çizen Dyt. Çelebi, “Kahve tüke-
timinin olumlu ve olumsuz etki-
leri göz önünde bulundurul-
duğunda günlük alınabilecek
maksimum kafein için; kahve
tüketiminizi günlük 2 fincanla
sınırlı tutmanız sağlık için olum-
lu olacaktır. Kafeinsiz kahve
tüketiyorsanız bu ölçü biraz
daha artırılabilir” diye konuştu.
>>İHA
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Süper Kupa 100.yılda 
Afyon’a yakışır

Milliyetçi Hareket Partisi Milletvekili Mehmet Taytak, Gençlik ve
Spor Bakanı Osman Aşkın Bak ile yapmış olduğu görüşmede Süper

Kupa’nın Afyonkarahisar’da yapılması talep ettiğini açıkladı.

Süper Lig 2022-2023 Sezonu Şampiyonu
Galatasaray ile Ziraat Türkiye Kupası Şampiyonu
Fenerbahçe'nin Suudi Arabistan'ın başkenti
Riyad'da bulunan Al-Awwal Park (Kral Suud
Üniversitesi) Stadyumu'nda yapacağı maç başka
bir tarihe ertelenmişti. Cumhuriyetin 100. yılı kutla-
maları kapsamında iki takımın oynayacağı
karşılaşma hangi şehirde olacağı ise merakla bek-
lenirken Milliyetçi Hareket Partisi Afyonkarahisar
Milletvekili Mehmet Taytak, Gençlik ve Spor
Bakanı Osman Aşkın Bak’a gerçekleştirdikleri
ziyaretlerinde Süper Kupanın Cumhuriyetin
kazanıldığı topraklar olan Afyonkarahisar’da
oynanması için talepte bulunduklarını ifade etti. Bu
taleplerini ve isteklerini her ortamda dile getirdik-
lerini belirten Taytak, “100.yılda Süper Kupa
maçının Cumhuriyetin kazanıldığı topraklar olan
Afyonkarahisar’da yapılması şehrimizi gurur-
landıracaktır” >>ANAHABER

Başkan Zeybek, OSB’yi ziyaret etti
Belediye Başkanı Mehmet Zeybek ve Başkan Yardımcısı

Süleyman Karakuş Organize Sanayi Bölgesi (OSB) Yönetim
Kurulu Başkanı Bekir Yeşilay’ı ziyaret ederek, bölgede yapılan

çalışmalar hakkında değerlendirmelerde bulundu. 

Karşılıklı görüş alışverişinde bulunulan
ziyarette Başkan Mehmet Zeybek,
Afyonkarahisar Organize Sanayi

Bölgesi’nde sanayici iş insanlarına ve bölgeye her
zaman destek olduklarını ifade etti. Afyonkarahisar
Belediyesi olarak Organize Sanayi Bölgesi yönetimi
ve sanayici iş insanlarıyla her zaman iyi ilişkiler
içerisinde olduklarını kaydeden Başkan Zeybek
konuşmasına şöyle devam etti: “Organize
Sanayi Bölgemiz istihdam ve ekonomik açıdan
Afyonkarahisar’ımıza büyük destek sağlıyor. Biz
de Afyonkarahisar Belediyesi olarak her zaman
sanayicimizin yanındayız. Bize gelen talepleri
her zaman değerlendirip, bölgemiz için ne
gerekiyorsa yapmaya çalışıyoruz.”

OSB Yönetim Kurulu Başkanı Bekir Yeşilay ise
yaptığı açıklamada, Başkan Mehmet Zeybek’e
teşekkür ederek şunları söyledi: “Biz
Afyonkarahisar Belediyesi ile iyi ilişkiler
içerisindeyiz. Kendilerinden ne zamanda bir
talepte bulunsak  yerine getiriliyor. Bölgemize ve
sanayicimize her zaman desteklerini sürdürüyor-
lar. Son zamanlarda bölgemizde ana yollarda
asfalt çalışmalarımız yapıldı. Yine ara yollarda
bozuk olan yolların tamiratı yapıldı. Biz bu konu-
da da Afyonkarahisar Belediye Başkanımız ve
belediye ekiplerine teşekkür ediyoruz.” 
>>BETÜL SERT    

TALEPLERİMİZ YERİNE GETİRİLİYOR 

AKÜ GSF tarafından yılın ilk 
sergisi, sanatseverlerle buluştu
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) M. Rıza Çerçel Kültür ve Sanat Merkezinde
2024 yılında gerçekleştirilen ilk sergi olan AKÜ Güzel Sanatlar Fakültesi (GSF)

öğretim elemanlarının yapıtlarının yer aldığı “Kent Sanat Buluşması IV” adlı
karma sergi, düzenlenen açılış töreniyle sanatseverlerle buluştu.

Sergi açılışına AKÜ GSF Dekan Vekili Prof. Dr. Selçuk
Akçay, GSF Dekan Yardımcıları Dr. Öğretim Üyesi
Sena Coşkun, Dr. Öğretim Üyesi Fevzi Nuri Kara,
Bölüm Başkanları, öğretim elemanları ve öğrencilerin
yanı sıra Afyonkarahisarlı sanatseverler katıldı. AKÜ
GSF Geleneksel Türk Sanatları, Resim, Seramik,

Sinema ve Televizyon Bölümü öğretim elemanları
tarafından “seramik, tuval üzerine yağlı boya, tuval
üzerine akrilik ve karışık teknik, hat, tezhip, belgesel,
fotoğraf ve dijital baskı teknikleri” kullanılarak hazır-
lanan eserler, 02 Şubat 2024 tarihine kadar sergilen-
meye devam edecek. >>YILDIZ YARIKKAYA

MSB çalışanları seslerini 
duyurmak için yürüyor 

Türk Harb- İş Sendikası tarafından başlatılan ‘MSB işçisinin hakkını verin’
çağrılarının ardından İzmir’den Ankara’ya yürümek için yola çıkan sendika

üyeleri Afyonkarahisar’da mola vererek basın açıklaması yaptı. 
Yoğun katılımın olduğu yürüyüşte sendika üyeleri
ellerindeki ‘Adalet istiyoruz’ dövizleri ile taleplerini dile
getirdi. Sendika üyeleri adına Afyonkarahisar’da
açıklama yapan Türk Harb- İş Sendikası
Afyonkarahisar Temsilcisi Yasin Öztürk, haklarının
verilmesi gerektiğini söyledi. Bir yılda verilen zammın
3 bin TL olduğunu kaydeden Öztürk konuşmasına
şöyle devam etti: “Biz sadaka istemiyoruz. Harb- iş
işçisinin en büyük önceliği vatandır.  Biz Eylül ayın-

dan beri genel başkanımız ve genel merkezimizle
uğradığımız haksızlıkları yetkili mercilere ulaştırmak
için çalışıyoruz. Yetmedi Ocak ayı itibariyle eylem
kararı aldık, yürüyüşe başladık. 27 Ocak tarihinde
bütün ailelerimiz birlikte Ankara’da olacağız.
Hakkımız almak için tüm mücadelemizi sürdüre-
ceğiz.” Öztürk’ün konuşmasının ardından sendika
üyeleri Ankara’ya doğru yürüyüşlerine devam etti.  
>>YILDIZ YARIKKAYA
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Murat Kurum "İstanbul'u gelecek için
basamak olarak kullanamazsınız"

AK Parti İstanbul Büyükşehir Belediye Başkan Adayı Murat Kurum mevcut İBB bütçesini en az iki katına çıkaracaklarını 
söyledi. Ekrem İmamoğlu'na da üstü kapalı mesaj veren Kurum, "İstanbul'u gelecek için basamak olarak kullanamazsınız" dedi.

AK Parti İstanbul Büyükşehir Belediye
Başkan Adayı Murat Kurum, İSTOÇ
ziyaretinde gazetecilerin sorularını cevap-

landırdı.
“RAKİBİMİZ İSTANBUL’A KARŞI OLAN

İLGİSİZLİK, İHMALKARLIKTIR”
Ekrem İmamoğlu ile yapacağı başkanlık yarışını
değerlendiren Kurum, “Öncelikle kendisine başarılar
diliyorum. İstanbul’un sorunları var ve bu seçimde de
özne İstanbul olmalı. Biz rakibimizi ifade ettik.
Rakibimiz İstanbul’a karşı olan ilgisizlik, ihmalkarlık-
tır. Rakibimiz Mahmutbey’deki trafik çilesini
çözmeyen iradedir. Rakibimiz 16 milyon İstanbulluya
söz verip de o sözleri gerçekleştirmeyen yönetim
anlayışıdır. Rakibimiz ‘herkesi kucaklayacağız’ deyip
de o hizmetleri İstanbul’a kazandırmayanlardır. Biz
sadece İstanbul’a odaklanacağız. Bizi İstanbullular
polemik içerisinde görmeyecek. Biz çalışacağız,
sahada olacağız, üreteceğiz, İstanbulluyu dinleye-
ceğiz, çözümler ortaya koyacağız. Bizim bakış
açımız bu olacak. Tabelaları koyup da tabelalar
arkasında çalışmayan bir belediye izlenimi ortadan
kalkacak. Bunu İstanbullularla birlikte değiştireceğiz”
ifadelerini kullandı.

“5 BİN KONUTU YAPAMAYAN BİR
İRADE Mİ BİZE AKIL VERECEK”

İBB yönetiminin TOKİ konusundaki eleştirilerine
cevap veren Kurum, “Anlaşılan o ki mevcut yönetim
bizim yaptığımız işlerden rahatsız. Vatandaşımıza
sunulan imkanlardan rahatsız. Bunlara odak-
lanacaklarına aslında işlerine odaklansalar bir sorun
kalmayacak. Biz TOKİ Başkanlığımız ile Emlak
Konut Genel Müdürlüğümüzle yüzbinlerce sosyal
konutu İstanbul’a kazandırmış bir iradeyiz.
İstanbul’un 39 ilçesinde proje gerçekleştirmişiz. 800
bin konutun dönüşümünü tamamlamışız.
Yüzbinlerce sosyal konutu İstanbullu kardeşlerimize

kazandırmışız. Deprem olmuş 3 ayda 180 bin konu-
tun inşasına başlamışız. Dünyada örneği yok.
Deprem olmuş 1 tane TOKİ konutunda yaşayan
vatandaşımızın burnu bile kanamamış. Bir tane
konut yıkılmamış. Milletimize verdiğimiz tüm sözleri
tutmuşuz. Ancak bu eleştiriyi yapan mevcut
büyükşehir belediyesi yönetimi aynaya dönüp kendi-
sine bakması gerekir. ‘Yüz 40 bin sosyal konut
yapacağım’ deyip 5 bin konutu yapamayan bir irade-
den bahsediyoruz. Bu irade mi bize akıl verecek.
Böyle bir şey olabilir mi. İş bilenin kılıç kuşananın.
Bizim referansımız yaptığımız işler. Biz sosyal konut
bağlamında da vatandaşımıza ne söz verdiysek tut-
tuk, tutmaya devam edeceğiz” şeklinde konuştu.

“TOPLU TAŞIMAYA ZAM GÜNDEMİMİZDE 
YOK, AKSİNE ULAŞIMI RAHATLATMAK VE UCU-

ZLATMAK DERDİNDEYİZ”
Kurum, bir gazetecinin “Toplu taşımaya zam gün-
deminizde mi” sorusuna ise şu cevabı verdi; “Toplu
ulaşıma zam ile ilgili bir gündemimiz yok. Bırakın

zam yapmayı biz İstanbul’da trafik çilesini bitirmek
istiyoruz. Trafiği ucuzlatmak, vatandaşımızın da
bütçesine katkı sunmak istiyoruz. Biz gerçek
belediyecilik yapacağız, algı belediyeciliği yapmaya-
cağız. Sosyal medya belediyeciliği yapmayacağız.
Biz milletimiz ne istiyorsa onun peşinde koşacağız.
Ulaşıma herhangi bir zam yapmak gibi bir projemiz
yok. Aksine ulaşımı rahatlatmak ve ucuzlatmak
derdindeyiz”

“İSTANBUL’DAKİ RİSKLİ 1.5 MİLYON KONUTU
BİRAN ÖNCE DÖNÜŞTÜRMEMİZ LAZIM”

Kentsel dönüşümle ilgili İstanbul’da riskli tek bir yapı
kalmayana dek çalışmaya devam edeceklerini
söyleyen Murat Kurum, “Vatandaşımızın rızasına
dayalı çalışacağız. Olası depremle ilgili tedbirleri ala-
cağız, hem de kalıca çözümlerimizi ortaya koya-
cağız. Yarısı bizden kampanyamızla alakalı projeleri
detaylı şekilde açıklandı. İnşallah önümüzdeki
süreçte İstanbul’un her ilçesinde vatandaşımızın
rızası çerçevesinde kentsel dönüşüm uygula-
malarını yapmaya devam edeceğiz. Bunun dışında
da belediyemiz ilçe belediyelerimizle birlikte elini
taşın altına koyacak. Bu projelere destek olacak.
İstanbul’daki riskli 1.5 milyon konutu biran önce
dönüştürmemiz lazım. Aynı acıları yaşamak istemiy-
orsak bunu yapmak zorundayız. Geçmişte tüm
ilçelerimizde bizim yapış olduğumuz kentsel
dönüşüm projesini görürsünüz. Hiçbir şekilde rant
yoktun içerisinde. Gidin Tozkoparan’a bakın orada
eylemler yaptılar. Şimdi mutlu şekilde oturuyorlar.
Gaziosmanpaşa’da, Esenler’de, Güngören’de,
Bağcılar’da biz İstanbul’un 39 ilçesinde varız,
olmaya devam edeceğiz. İstanbul’u vatandaşımızla
birlikte dönüştüreceğiz” açıklamalarında bulundu.
“İBB BÜTÇESİNİ EN AZ İKİ KAT ARTTIRACAĞIZ”
İBB’nin bütçesine değinen Kurum, “İstanbul’un
bütçesi kendine yeter. Yeter de artar. Hatta ve hatta

başka illerde bile biz deprem olduğunda, sel
olduğunda 2019 öncesinde her afette İBB ekipleri ile
oraya gelip gücünü gösterdiğini görürüz. Belki hep-
imizin ilinde İBB’nin bir yatırımını görürsünüz.
İstanbul böyle güçlü bir yerdir. Biz bu gücünü
İstanbul için kullanacağız. Bu projeleri gerçekleştire-
bilmek için mevcut bütçemizi en az iki katına çıkara-
cağız. Mevcut belediyenin özgeliri 2019’da yüzde 30
iken şimdi yüzde 10-15’lere düşmüş. Sen arttıracak-
sın bunu. Merkezi bütçeden aktarılan pay 2019’a
göre on kat artmış. ‘Engelleniyor’ diyorlar. Nasıl
engelleniyorsunuz. Bütçe artmasına rağmen özgelir
niye düşüyor. Biz bunların hepsini inceledik. Biz
mevcut bütçemizi en az iki katına çıkaracağız” dedi.
Adaylığına yönelik muhalefetten gelen eleştirilere de
cevap veren Kurum, şunları söyledi; “Bizim saklaya-
cak gizleyecek bir işimiz yok. Mevcut muhalefet
bizim adaylığımız sonrasında zannedersem biraz
huzursuz oldu ki yapılabilecek tüm karalama kam-
panyalarını başlattılar. Bizim alnımız açık. Her
konuya ilişkin hesap verebilecek durumdayız. Ben
10 yıl Emlak Konut Genel Müdürlüğü yürüttüm.
TOKİ’de çalıştım. Bakanlık görevim boyunca 81 ile
milyarlarca liralık iş yaptık. Alnımız ak geziyoruz.
Rahatsızlıkları olabilir. Onların rahatsızlıkları kendi-
lerini ilgilendiriyor. Biz İstanbul’umuza odak-
lanacağız. FETÖ’cü hesaplar ne demiş öbürü ne
söylemiş bu polemiklerle vatandaşımızı meşgul
etmeyeceğiz”

“İSTANBUL’U GELECEK İÇİN BASAMAK
OLARAK KULLANAMAZSINIZ”

İstanbul’un en büyük sorununun mevcut yönetimin
ilgisizliği olduğunu vurgulayan Kurum, “Biz İstanbul’a
ilgimizi göstereceğiz. Sadece İstanbul’a odak-
lanacağız. İstanbul bir basamak olamaz. Gelecek
için burayı basamak olarak kullanamazsınız. Biz
İstanbul’a odaklanacağız” diye konuştu. >>İHA

Akrabaları ile otururken yandaki
odaya geçip av tüfeği ile kendini vurdu
Afyonkarahisar’da aile üyeleri ile oturdukları esnada bir anda yan odaya

giden genç kadın, karnına dayadığı tüfeği ateşledi. Ağır yaralanan 24
yaşındaki kadın yapılan müdahaleye rağmen kurtarılamadı.

Olay, Bolvadin ilçesi Özburun beldesi Üskü-
dar mahallesinde meydana geldi. İddiaya
göre, Gaye Solmaz (24) isimli kadın, kocası
ve aile üyeleri ile evlerinin salonunda otur-
dukları esnada evin diğer odasına geçip av
tüfeğini karnına dayayarak ateş etti.
Solmaz’ı kanlar içinde gören aile üyeleri 112
Acil Çağrı Merkezini arayarak yardım istedi.
İhbar üzerine olay yerine gelen sağlık ekip-
leri genç kadını ambulans ile hastaneye
kaldırdı. Ancak Solmaz burada yapılan
müdahaleye rağmen kurtarılmayarak
yaşamını yitirdi. Olay sonrası evde bulunan
R.T., A.T. S.A., G.T. ve R.T. adlı şahısların
jandarma tarafından ifadeleri alınırken,
ekipler genç kadının intihar etmiş olabileceği
üzerinde duruyor. Olayla ilgili savcılık
tarafından başlatılan soruşturmanın ise
sürdüğü bildirildi. >>İHA



7711 Ocak 2024 PERŞEMBE

Afyonkarahisar'da 
tenis turnuvası sona erdi

Afyonkarahisar Kocatepe Spor Kompleksinde düzenlenen sene sonu tenis turnuvası sona erdi. 
6 farklı kategoride düzenlenen turnuvada, farklı yaş gruplarından sporcular mücadele etti.

Turnuva sonuçları şu şek-
ilde:
9 Yaş Turuncu Top Tek Kızlar
1.Dila Nur Kaya
2.Zeynep Duru Tekbaş
3.Alya Acar
10 Yaş Yeşil Top Tek Kızlar
1.Ela Naz Kaya
2.Aylin Tekeli
Yeni Başlayan Tek Kadınlar
1.Filiz Yılmaz
2.Gülşah Özcelep
3.Buse Düzyol/Ceren Sezgi
Yeni Başlayan Tek Erkekler
1.Orçun Yiğit
2.Mücahit İlhan
3.Batuhan Okyar/Ahmet
Yavuz Çelik
35+ Yaş Tek Erkekler
1.Selçuk Akçay
2.Kamil Ateş
3.Şahin İlter/Utku Karadeniz
35+ Yaş Tek Kadınlar
1.Tülay Köken
2.Berna Bozca
3.Duygu Ballıpınar/Gülşah
Özcelep

Afyonkarahisar judocuları
grup müsabakalarına hazır
Karahisar Gençlik Merkezi Spor Salonunda yapılan Yıldızlar Okul Sporları Judo

İl seçmesinde, 36 kg Sebiha Dil, 44 kg Rümeysa Özpınar, 48 kg Hatice Kübra
Dağaşan, 63 kg Sude Dalyan, 46 kg Mehmet Çatyol ve 50 kg Enes Arda Koşer

birinci olarak grup müsabakalarına katılmaya hak kazandı.
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail
Hakkı Kasapoğlu, yapılan müsabakalar hakkında
yaptığı açıklamada, "Okul Sporları Yıldızlar Judo İl
Seçmeleri'nde derece elde eden sporcularımızı
tebrik ediyorum. Sporcularımızın grup müs-
abakalarında da başarılı olacaklarına inanıyorum.

Sporcularımızın her zaman yanındayız. İlimizde
sporun tabana yayılması ve sporcularımızın
başarılı olması için çalışmalarımızı sürdüreceğiz"
dedi. Kasapoğlu, ayrıca müsabakaların sorunsuz
bir şekilde tamamlanmasında emeği geçenlere
teşekkür etti. >>AYŞEGÜL CENGİZ

Turnuvanın ödül törenine Spor Hizmetleri
Müdürü Yılmaz Erşen ve Şube Müdürü
Adil Kamberoğlu katıldı. Ödül töreninde
dereceye giren sporculara kupa ve
madalyaları takdim edildi.Turnuva sonunda
konuşan Spor Hizmetleri Müdürü Yılmaz
Erşen, turnuvaya katılan tüm sporcuları

tebrik etti. Erşen, "Tenis, sporun en
popüler dallarından biri. İlimizde tenisin
daha da yaygınlaşması için çalışmalarımızı
sürdürüyoruz. Bu turnuva da bu anlamda
önemli bir adım oldu. Turnuvaya katılan
tüm sporcularımıza teşekkür ediyorum"
dedi. >>FAHRİYE ÇIRACI

SBF’de materyal tasarımı 
ve geliştirilmesi sergisi açıldı
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Spor Bilimleri Fakültesi

(SBF) Öğretim Teknolojileri dersi kapsamında Materyal
Tasarımı ve Geliştirilmesi konusunda, beden eğitimi ve spor
alanında uygulamaya yönelik yeni tasarımlar ve yaklaşımlar
sergisi Spor Bilimleri Fakültesi Antrenman Salonunda açıldı.

40 öğrenci ile 40 farklı projeden oluşan sergi
hakkında açıklama yapan Spor Bilimleri
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Yücel Ocak, beden
eğitimi ve spor alanına yönelik yapmış olduk-
ları çalışmanın; öğrenci merkezli alan araştır-
ması, akıl yürütme ve ekonomik tasarımlar
geliştirmenin asıl amaçları olduğunu vurguladı.
Ocak, “Öğretim Teknolojileri dersinin önemli

unsurlarında biri olan Materyal Tasarımı ve
Geliştirilmesi konusunda, beden eğitimi ve
spor alanında uygulamaya yönelik yeni
tasarımlar ve yaklaşımlar uzun zamandır
üzerinde konuştuğumuz ve tartıştığımız bir
konuydu.  Emeği geçen tüm öğrencilerimize ve
hocamıza teşekkür eder başarılarının devam
etmesini dilerim” dedi. >>FAHRİYE ÇIRACI

Okul Sporları minikler ve küçükler
yüzme müsabakaları başladı

Afyonkarahisar'da Okul Sporları Minikler ve Küçükler Yüzme Müsabakaları, Yarı
Olimpik Yüzme Havuzunda başladı. Müsabakalara 151 sporcu katılım gösterecek.

Müsabakaların açılış törenine Afyonkarahisar
Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu,
antrenörler ve sporcular katıldı. Açılış töreninde
konuşan İl Müdürü Kasapoğlu, müsabakalara
katılan sporculara başarılar diledi. Kasapoğlu,
"Afyonkarahisar spor şehri. İnşallah yüzme

branşında da bu ön çalışmalarımız sayesinde çok
tecrübeli sporcularımız olacak. Afyon su sporların-
da, yüzme branşında sporcu yetiştirme noktasında
ciddi mesafe alacak. İnşallah Avrupa'da Dünya
kürsüsü gören sporcular yetiştireceğiz" dedi.
>>BETÜL SERT



Gerçekten Haber Verir

11 Ocak  2024  PERŞEMBE  YIL: 19    SAYI: 5364  FİYATI: 10 TL    88

NÖBETÇİ ECZANELER
YENİNİSA

Yeni Devlet Hastanesi Karşısı
229 42 10

EGE
Dumlupınar Mahallesi Dumlupınar 

213 97 97
FATMA ŞENGÜL

DÖRTYOL MAH.TURGUT ÖZAL BULVARI 
215 26 61

TAYTAK, “HEPİNİZ BİZİM
İÇİN ÇOK DEĞERLİSİNİZ”

10 Ocak Çalışan Gazeteciler günü nedeniyle Milliyetçi Hareket Partisi MYK Üyesi ve Afyonkarahisar
Milletvekili Mehmet Taytak, İl Başkanı Ahmet Kahveci, İl Sekreteri Beytullah Bostancı ve il yönetimi,

Merkez İlçe Başkanı İbrahim Danaoğlu ve yönetimi ilimiz basın mensupları ile bir araya geldi.

Toplantının açılış konuşmasını yapan MHP İl
Başkanı Ahmet Kahveci, Basın mensu-
plarının 10 Ocak Çalışan Gazeteciler Günü

kutladı. Başkan Kahveci, “Milliyetçi Hareket
Partisi olarak bizler bugüne kadar basın mensu-
pları ile her daim bir araya geldik, bir ve beraber
olduk. Çalışan gazeteciler gününde sizlerin dert-
lerinizi, sıkıntılarınızı, talep ve isteklerinizi dinle-
mek için bir araya geldik. Bizler siyasi açıdan
sizlere neler yapabiliriz fikir alışverişinde bulun-
mak için buradayız. Tekrar gazeteciler gününüzü
kutluyorum” dedi. MHP MYK Üyesi ve
Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak,
“Burada hepiniz bizim için çok kıymetlisiniz. Çok
büyük değerlersiniz. Afyonkarahisar’ın basın
yayın anlayışı hem sosyal medya üzerinden hem
görsel hem de yazılı medya üzerinden elinizden
geldiğince doğru, dürüst, samimi ve
Afyonkarisar'ın menfaatleri, değerleri, ekonomisi,
sosyal hayatı, kültürel hayatı, töresi, ahlakı üzer-
ine yolunuzu bozmadan aynı çizgi üzerinden
saygı anlayışı ortaya koyuyorsunuz. Bu sayede
de hakikaten her yerde hepinizin ayrı ayrı
kıymetine ve değeri var. Bunlar kolay kazanmış
değerler değil. İnşallah yine sadece bugün değil,
önümüze günlerde özel bir programla sizleri belki
başka şehrimizde misafir edeceğiz. Bugün 10
Ocak sizin gününüz. Bunu da burada kutlamak
istedim” 

TAYTAK, “BAKARIZ DEMEDİK
ŞİMDİYE KADAR, YAPARIZ DEDİK”

Taytak, “Milliyetçi Hareket Partisi Genel Başkan
Yardımcımız basınla ilgili yeşil pasaport teklifini

verdik. 15 yıl basında çalışan arkadaşlarımızın
yeşil pasaport teklifini meclis çalışmamızı sun-
duk. İnşallah gerçekleşecek. Bir de yine bir
sözümüz vardı biliyorsunuz. TOKİ'lerle ilgili. Onu
da takip ediyoruz, edeceğiz inşallah. Hakikaten
ciddi manada depremlerden sonraki ekonomik
sıkıntı ortadadır. Ama arkadaşlar sözüm sözdür.
Şöyle bir slogan kurmak istiyorum. Bakarız
demedik şimdiye kadar, yaparız dedik. İnşallah
yaparız arkadaşlar” 

TAYTAK, “BU DÖNEM İL BELEDİYESİNDE
MİLLİYETÇİ HALK PARTİLİ BELEDİYE

BAŞKANIMIZ OLACAK”
“Allah nasip ederse inancım odur ki
Afyonkarahisar ilinde İl Belediyesi'nde bu dönem
Milliyetçi Halk Partili belediye başkanımız olacak”
diyen Taytak, “Afyonkarahisar’ımızın çözülmemiş
yirmi, yirmi beş yıllık problemleri var. Bunları
Cumhur İttifakı ruhu içerisinde, Cumhur İttifakı
uçağının bir kanatı olan Milliyetçi Halk Partisi'nin
milletvekili olarak elimden geldiğince il
başkanımızın, il teşkilatlarımız, ilçe başkanlarımı-
zla beraber oradaki bölgesel meseleleri çözmeye
uğraşıyoruz. Bunların bir tanesi Ayazini, bir tane-
si Şuhut’taki Paşacık köyümüz. Şuhut’taki TOKİ
binaları. Hepimizin bildiği Şeker Fabrikası
özelleştirilince orada makine fabrikamız var.
Bizim makine fabrikamızı da Eskişehir’e
bağlamışlar. Biraz da fabrikanın kapasitesi
düşmüş. Onu canlandırmak için uğraşıyorum.
Beton Travers fabrikası ile ilgili biliyorsunuz çaba
gösteriyorum. Oranın birilerini eline geçmemesi
için çırpınıyorum. Orada da ciddi manada 200 –
300’e yakın insan çalışıyordu. Şimdi 20 – 25 kişi
çalışıyor. Her gün bu konularla uğraşıyorum.
Çözülmesi istiyorum. Çünkü onlar bizim değerler-
imiz ve ciddi manada istihdam edebileceğimiz ve
katma değer sağlayacağımız değerler.
Okullarımız ile ilgili çalışmalarımız var ve devam
ediyor. Erenler bölgesi ilgili ciddi manada
düşüncelerimiz var, uğraşıyoruz. Oradaki genç-
lerimiz şehre inmesi gerekiyor. Orası sanki onlara
ayrılmış bir bölge gibi gözüküyor. Mutlaka o genç-
lerimizin şehirde bizimle beraber dolaşması
gerekiyor. Allah nasip ederse inancım odur ki
Afyonkarahisar ilinde İl Belediyesi'nde bu dönem
Milliyetçi Halk Partili belediye başkanımız olacak.
İnancımız odur. Adayımız bellidir. Kararınız nettir.
İnşallah o çalışmaları o zaman yapacağız” dedi.
Basın mensuplarının sorularını da cevaplayan
Milletvekili Taytak daha sonra hatıra fotoğrafının
ardın program sona erdi. >>AYŞEGÜL CENGİZ

Afyonkarahisar Belediyesi
karla mücadeleye hazır

Afyonkarahisar Belediyesi kar yağışı uyarısının ardından harekete
geçerken ekiplerin bu yıl karla mücadele çalışmalarını 400 ton

solisyon, 500 ton tuz ve 330 personel gerçekleştireceği belirtildi.

Belediye Başkanı Mehmet Zeybek asfalt şantiye-
si alanında yapılan hazırlıkları inceledi, bilgiler
aldı. Fen İşleri Müdürlüğü ekipleri, yaşanabilecek
sorunların önüne geçmek ve vatandaşlarımızın
daha huzurlu bir kış geçirmeleri için almış olduğu
tedbirleri tamamladı. Rahat bir kış dönemi
geçirmek için şimdiden hazırlıklarını tamamlayan
ekipler Başkan Zeybek ile bir araya geldi, yapılan
hazırlıkları aktardı.Vatandaşlarımızın zorlu hava

koşullarından en az şekilde etkilenmesi için
teknik ekipman, personel ve lojistik destek
ihtiyaçlarını belirleyerek, gerekli önlemleri alan
Fen İşleri Müdürlüğü ekipleri, hizmetlerini aralık-
sız sürdürecek. Karla mücadelede tuz serici
araçlar, greyderler, kazıyıcı- yükleyiciler, traktör-
ler, 400 ton solisyon, 500 ton tuz ve 330 person-
el ile 7 gün 24 saat kesintisiz çalışma gerçek-
leştirilecekleri kaydedildi.>>İHA

Afyonkarahisar’da Milli Savunma Üniversitesi tanıtıldı
Afyonkarahisar’da 12'nci sınıf öğrencilerine Milli Savunma Üniversitesi tanıtıldı.

Millî Eğitim Bakanlığı ile Millî
Savunma Bakanlığı arasında
imzalanan iş birliği protokolü
çerçevesinde düzenlenen etkinliğe
yoğun katılım oldu. Milli Savunma
Bakanlığı Milli Savunma Üniver-
sitesi İzmir/Gaziemir Hava
Astsubay Meslek Yüksek Okulu
Müdürlüğü yetkilileri tarafından
düzenlenen tanıtım Milli Eğitim
Müdürlüğü Şehit Kerim Üye
Konferans Salonunda yapıldı.
Toplantıya Şube Müdürü Hayati
Duman, idareciler, rehber öğret-
menler ve öğrenciler katıldı.>>İHA

Taytak


